
Till kommunfullmäktige i Danderyd 

Motion om att undersöka möjligheten för 

förskolan Sätra Äng att få utöka lekområdet 

utomhus med cirka 500 kvm och bygga ut med 

en till två avdelningar. 

En ny detaljplan håller på att tas fram för Sätra ängar. Danderyds- 

centem har reserverat sig mot att området skall tas i anspråk för att 

bebyggas med villafastigheter. Vi anser att detta område skall förbli 

obebyggt. Det finns dock dessvärre en majoritet som är beredd att 

släppa fram denna bebyggelse. 

Detaljplaneförslaget är nu ute på remiss. När ärendet behandlades i 

Produktionsstyrelsen visade det sig att förskolan Sätra Äng behöver 

mer mark för lekverksamheten utomhus och eventuellt även en 

utbyggnad med en till två avdelningar. Det behövs fler förskoleplat- 

ser. Om man nu skall bebygga området måste detta behov komma i 

första hand. 

Med hänvisning till ovanstående föreslår vi kommunfullmäktige 

besluta uppdra åt kommunstyrelsen 

att dra tillbaka sitt planuppdrag om villafastigheter och i 

stället uppdra åt byggnadsnämnden att undersöka möjlig- 

heterna att göra en detaljplan som medger att förskolan 

Sätra Äng får utöka sitt lekutrymme utomhus med cirka 

500 kvm och bygga ut med en till två avdelningar. 

att om det område som behövs för förskolan ligger på 

kyrkans mark inleda förhandlingar med kyrkan om att 

köpa marken. 
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